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Vragen van het lid Van der Staaij
(SGP) aan de staatssecretaris van
Economische Zaken over het bericht
dat Nederland kansen laat liggen in
Taiwan. (Ingezonden 25 september
2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «We laten kansen liggen in
Taiwan»?1

2
Deelt u de opvatting van dhr.
Goedhart van het NTIO dat Nederland
economische kansen laat liggen in
Taiwan? Zo ja, welke mogelijkheden
ziet u om dit te veranderen?

3
Is het waar dat er sinds lange tijd
geen officiële handelsmissie vanuit
Nederland naar Taiwan heeft
plaatsgevonden?

4
Ziet u, mede in het licht van de
verbeterde verhoudingen tussen
Taiwan en China, in de komende tijd
mogelijkheden om een handelsmissie
op te zetten naar Taiwan, waaraan u
zelf ook deelneemt? Is de informatie
waar, dat vanuit andere Europese
landen dergelijke missies wel hebben
plaatsgevonden?

1 Reformatorisch Dagblad, 28 augustus 2009.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2009Z17288
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


